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Berchem, 13 februari 2014. 

 
 
 
 
Geachte heren Chris Derde en Bart Bode, 

 

 

 

Met dit schrijven delen Ecopower cvba en BeauVent cvba u mee dat ze voor het jaar 2014 geen lid 

meer wensen te zijn van de Vlaamse Wind Energie Associatie. Dit is een gevolg van de wijze waarop 

het bestuur van VWEA meent te moeten omgaan met de spanningen binnen de sector.  

 

 

Bij dit schrijven willen Ecopower en BeauVent benadrukken dat een goede samenwerking binnen 

VWEA begint op het terrein. Wanneer sommige projectontwikkelaars niet bereid zijn om te 

overleggen over een mogelijke samenwerking of onderling gemaakte afspraken niet nakomen of zelfs 

projecten van concullega’s doelbewust stokken in de wielen steken, dan geraakt de sfeer binnen 

VWEA ook verziekt. Het is dan ook spijtig - maar ook tekenend - dat een aantal leden van VWEA niet 

heeft willen meewerken aan het opstellen van een code van goede praktijk voor de windsector.  

 

  

In het najaar van 2013 werden een aantal spanningen binnen VWEA ten top gedreven. Toch leken de 

verschillende visies m.b.t. de ruimtelijke planning van windenergie ons niet onoverbrugbaar. 

Daarvoor moest er dan wel meer tijd gestoken worden in open overleg tussen de verschillende 

partijen, op basis van op voorhand meegedeelde en onderbouwde standpunten. We zijn er van 

overtuigd dat er op die manier over heel wat punten wel consensus zou gevonden kunnen worden. 

Zo werd binnen VWEA gesteld dat over de evaluatienota van het planproces in Oost-Vlaanderen al 

voor 80% overeenstemming werd bereikt.  

 

 

VWEA moet beseffen dat een platform dat bestaat uit een verscheidenheid aan leden, niet over alle 

onderwerpen een duidelijk standpunt kan innemen. Dat hoeft ook niet, zolang er een 

gemeenschappelijke deler is waar de werking zich op toespitst en erover de tegenstrijdige belangen 

op een open wijze kan gediscussieerd worden. De leden blijven dan de vrijheid houden om zelf te 

communiceren over de punten waarover de sectororganisatie geen duidelijk standpunt inneemt. 

Daarvoor moeten er duidelijke afspraken gemaakt worden. Zo is het ook verlopen in het planproces 

van Oost-Vlaanderen. VWEA heeft toen besloten om op de achtergrond te blijven. De verschillende 

leden hebben elk hun eigen visie verdedigd bij de provincie. Je kan als platform dan moeilijk 
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verwachten dat een aantal leden zich in een later stadium moeten voegen naar een ander 

meerderheidstandpunt over dit onderwerp. 

    

 

Principieel zijn Ecopower en BeauVent het niet eens met de beslissing van VWEA om vanaf 2014 bij 

dubbele 2/3 meerderheid te beslissen. De invoering van een stemming binnen VWEA om toch 

bepaalde standpunten in naam van de hele sector te kunnen verdedigen, betekent volgens ons het 

einde van de platformwerking. VWEA kan vanaf 2014 niet meer pretenderen het standpunt van de 

hele windsector in Vlaanderen te verwoorden.  

 

 

Uiteraard verkondigt VWEA dat het nog altijd de bedoeling blijft om naar consensus te zoeken. De 

praktijk wees al snel anders uit. Nog voor dat de stemprocedure van kracht zou worden, werd de 

zoektocht naar consensus al gestaakt. Meer bepaald vertrok er op 18/12/2013 in naam van VWEA 

een brief naar de provincies, het VEA en de kabinetten zonder ons medeweten. Deze brief uitte 

kritiek op het planproces van de provincie Oost-Vlaanderen op basis van een eigenzinnige 

interpretatie van het memorandum van ODE. Deze actie was een overtreding van de afspraken die 

gemaakt werden op de kerngroep van 10/12/2013, namelijk dat voor de evaluatie van het 

planproces voor windenergie in Oost-Vlaanderen, verder naar overeenstemming zou gezocht worden 

tot op de eerste stuurgroepvergadering in februari 2014. Het lobbywerk naar de verschillende 

overheden werd dus achter onze rug opgestart in naam van VWEA, terwijl wij nog overlegden om 

consensus te vinden. Dit voorval heeft ons doen beslissen om met REScoop.be met een eigen 

memorandum naar buiten te komen. 

 

 

Ecopower en Beauvent hebben geen vertrouwen meer in de democratische werking van VWEA. Dat 

is de reden waarom we voor 2014 geen lid meer willen zijn van de organisatie. We staan echter met 

REScoop.be altijd klaar om verder overleg te plegen met VWEA, om tot een gedragen ontwikkeling 

van windenergie te komen in Vlaanderen. De energietransitie is te belangrijk om verzand te geraken 

in onderling gekibbel. Ecopower en Beauvent zijn van mening dat ze onder de huidige 

omstandigheden, hun positieve energie voor meer hernieuwbare energie productiever kunnen 

inzetten buiten VWEA. 

 

 

Hoogachtend, 

 

 

Jim Williame        

Bestuurder Ecopower cvba     

 
Niko Deprez 
Bestuurder Beauvent cvba 
 
Tom Willems 
Uittredend bestuurder ODE 


